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Σ
ε ότι αφορά τις Λαϊκές Αγορές
θα ήθελα να πω, ότι είναι μια

πα  ρε  ξηγημένη υπόθεση και ίσως

την έχουμε υποτιμήσει.

Επιτέλους ας δημιουργήσουμε
καινούργια πρότυπα, Στερεότυπα
στην Ελληνική Κοινωνία.
Φοβάμαι κ. Σκορδά ότι ο Ο.Λ.Α.Α.

ασχολείται με πολύ μικρά θέματα

ενώ πρέπει να ΑΣΧΟΛΗΘΕΙ με την

καλύτερη Οργάνωση, τον καλύτερο

Ανταγωνισμό, την Εξυπηρέτηση
των Καταναλωτών και την Ανάδειξη
του Κοινωνικού  Έργου

των Λαϊκών Αγορών.

Πρέπει να αποφασίσουμε να αλλά-

ξουμε.

Η δική μας η πρόταση είναι: 

• “Η Διοικητική και Οικονομική Επο-

πτεία των Λαϊκών Αγορών σε όλη

τη Χώρα ασκείται από τις Αρμόδιες

Περιφέρειες” όπως στην Αττική

και Θεσσαλονίκη. 

• Δεν μπορεί από την στιγμή που

μεταφέρονται όλες οι Αρμοδιότητες

στην Περιφέρεια να ορίζεται ο Πρό-

εδρος από τον Υπουργό.

Αυτό είναι μια μεγάλη ΑΝΤΙΝΟΜΙΑ,

μια μεγάλη ΑΝΤΙΦΑΣΗ και επίσης

κατά την γνώμη μας συνιστά – θα

έλεγα – προσβολή στα όργανα της
Περιφέρειας. 
Ο Περιφερειάρχης κ. Υπουργέ δεν

είναι ανεξέλεγκτος άρχοντας. Έχει

Περιφερειακό Συμβούλιο. 

Η Διαχείριση, η Εποπτεία και η
άσκηση πολιτικής για τις Λαϊκές
Αγορές, ανήκει στις Περιφέρειες
της Χώρας. 
Σε καμία περίπτωση δεν θα δώσουμε
την διάθεση των Αγροτικών Προ-
ϊόντων όλης της Χώρας και την Δια-
χείριση ενός τεράστιου οικονομικού
αντικειμένου στους Δήμους.

ΟΧΙ ΓΙΑΤΙ ΔΕΝ ΘΕΛΟΥΜΕ ΟΙ ΔΗΜΟΙ
ΝΑ ΔΙΑΧΕΙΡΙΖΟΝΤΑΙ ΤΙΣ ΛΑΪΚΕΣ 

ΑΓΟΡΕΣ ΑΛΛΑ ΓΙΑΤΙ ΔΕΝ ΠΡΕΠΕΙ.
ΕΙΝΑΙ ΖΗΤΗΜΑ ΔΗΜΟΣΙΟΥ

ΣΥΜΦΕΡΟΝΤΟΣ
Δουλειά του Υπουργού είναι μία.

Να διαμορφώνει πολιτικές Αντα-
γωνισμού, και Ελεύθερης Διακίνη-
σης Οπωροκηπευτικών για τις Λαϊ-

κές Αγορές και πολιτικές προστασίας

για τους καταναλωτές. Καμία άλλη

δουλειά δεν έχει ο Υπουργός. Πρέπει
να τελειώνουμε μ' αυτό και δεν
διαπραγματευόμαστε αυτού του εί-
δους τις πολιτικές.

ΜΕΤΑ ΑΠΟ ΕΝΑ ΜΗΝΑ ΚΙΝΗΤΟΠΟΙΗΣΕΩΝ ΠΕΤΥΧΑΜΕ
ΝΑ ΜΗΝ ΨΗΦΙΣΤΕΙ ΤΟ ΑΡΘΡΟ ΓΙΑ ΤΙΣ ΛΑΪΚΕΣ ΑΓΟΡΕΣ
ΜΕΤΑ ΑΠΟ ΕΝΑ ΜΗΝΑ ΚΙΝΗΤΟΠΟΙΗΣΕΩΝ ΠΕΤΥΧΑΜΕ
ΝΑ ΜΗΝ ΨΗΦΙΣΤΕΙ ΤΟ ΑΡΘΡΟ ΓΙΑ ΤΙΣ ΛΑΪΚΕΣ ΑΓΟΡΕΣ

ΑΝΟΙΧΤΗ ΕΠΙΣΤΟΛΗ

«Κύριε Υπουργέ Ανάπτυξης, κύριε Χατζηδάκη. 

Ήρθε η ώρα να πάρετε πρωτοβουλίες για τις Λαϊκές Αγορές.

Μιας και ο κ. Σκορδάς είπε ότι έχουν Αποδείξει στην πράξη

ότι Στέκονται Δίπλα στον Απλό Πολίτη-Καταναλωτή 

Προσφέροντας Ποιοτικά και Φθηνά Προϊόντα.

Χρυσοχοΐδης Μιχάλης
(Κοινοβουλευτικός εκπρόσωπος ΠΑΣΟΚ)

Χατζηδάκης Κωστής
(Υπουργός Ανάπτυξης & Ανταγωνιστικότητας 

Υποδομών Μεταφορών & Δικτύων)

Ο πρόεδρος της Ομοσπονδίας Παραγωγών Παντελής Μόσχος - κατά τη διάρκεια της Απεργίας (15/5/2013)

και της δωρεάν διανομής προϊόντων την ημέρα της ψήφισης του νόμου για τις Λαϊκές Αγορές - σε συνέν-

τευξή του σε ισπανικό Μέσο τόνισε την ανάγκη ενιαίου θεσμικού πλαισίου λειτουργίας των Λαϊκών Αγορών.

Στις Λαϊκές Αγορές εργάζονται 100.000 ΟΙΚΟΓΕΝΕΙΕΣ και το ζήτημα αφορά

άμεσα την ΑΓΡΟΤΙΚΗ ΟΙΚΟΝΟΜΙΑ και τους ΚΑΤΑΝΑΛΩΤΕΣ ΟΛΗΣ ΤΗΣ ΧΩΡΑΣ.
H καταψήφιση του σχετικού άρθρου ανέδειξε την ανάγκη Σύστασης Επιτροπής
επεξεργασίας και διαλόγου μεταξύ της Πολιτείας, Παραγωγών και Επαγγελματιών
και φορέων, για ΕΝΙΑΙΟ ΘΕΣΜΙΚΟ ΠΛΑΙΣΙΟ λειτουργίας των Λαϊκών Αγορών.



Μπορείτε στο www.laikesagores.gr (παρα        

ΟΛΑ ΤΑ ΠΟΛΙΤΙΚΑ ΚΟΜΜΑΤΑ ΣΤΗΡΙΞΑΝ ΤΟ ΘΕ       

ΔΙΑΛΟΓΟΥ ΓΙΑ ΣΥΣΤΑΣΗ ΔΙΑΚΟΜΜΑΤΙΚΗΣ  

Ξηροτύρη Ασημίνα
Βουλευτής

της�Δημοκρατι-

κής�Αριστεράς
Ανάφερε ότι εφ'

όσον όλες οι αρ-

μοδιότητες είναι

στην Περιφέρεια
να δοθεί και η αρ-
μοδιότητα σύστα-
σης του Διοικητι-
κού Συμβουλίου
με 2 εκπροσώπους

ανά Ομοσπονδία Παραγωγών και Επαγγελματιών.

Αναφερόμενη προς τον κ. Σκορδά είπε: “δεν μας

πείσατε με την τοποθέτηση σας κ. Υπουργέ. Ο Πε-

ριφερειάρχης πρέπει να ορίζει το Διοικητικό Συμ-

βούλιο.”

Χατζησωκράτης Δημήτρης
ΔΗΜΑΡ
Σε συνάντηση με

τους Προέδρους

των Πανελλαδι-

κών Ομοσπον-

διών Παραγωγών

κ. Μόσχο Παντελή

και Επαγγελμα-

τιών Πωλητών κ.

Κακαράντζα Κων-

σταντίνο, τον ενη-

μέρωσαν και του

έθεσαν τα δίκαια

των αιτημάτων τους, ανέφερε ότι η ΔΗΜΑΡ θα τα

στηρίξει μέχρι τέλους:

• ΕΝΙΑΙΟ ΘΕΣΜΙΚΟ ΠΛΑΙΣΙΟ σε όλη τη χώρα.

• ΟΧΙ στη ΔΙΑΙΡΕΣΗ ΑΡΜΟΔΙΟΤΗΤΩΝ
μεταξύ ΥΠΟΥΡΓΕΙΟΥ - ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΣ

•  ΑΥΞΗΜΕΝΗ ΕΚΠΡΟΣΩΠΗΣΗ 
στο Δ.Σ. του Ο.Λ.Α. ΑΤΤΙΚΗΣ 
από τις ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΕΣ
Παραγωγών - Επαγγελματιών.

Σκορδάς Αθανάσιος
Υφυπουργός�Ανάπτυξης

Κυρίες και κύριοι

Βουλευτές, θέλω

να ξεκαθαρίσω

από την αρχή ότι 

ΠΙΣΤΕΥΩ ΠΑΡΑ
ΠΟΛΥ ΣΤΗΝ ΑΞΙΑ
ΚΑΙ ΤΗΝ ΠΡΟΣΦΟ-
ΡΑ ΤΟΥ ΘΕΣΜΟΥ
ΤΩΝ ΛΑΪΚΩΝ ΑΓΟ-
ΡΩΝ. ΕΙΝΑΙ ΕΝΑΣ
ΘΕΣΜΟΣ ΠΟΥ ΕΧΕΙ
ΑΠΟΔΕΙΞΕΙ ΣΤΗΝ
ΠΡΑΞΗ ΤΗ ΣΥΜ-

ΒΟΛΗ ΤΟΥ, ειδικά αυτήν την κρίσιμη περίοδο που

ακολουθούνται περιοριστικές πολιτικές στα εισο-

δήματα. Έχει αποδείξει ότι στέκεται δίπλα στον

απλό Πολίτη-Καταναλωτή, προσφέροντας ποιοτικά

και φθηνά προϊόντα.

Προσωπικά θεωρώ, ότι έχουμε πολλή δουλειά να

κάνουμε στο θέμα της Νομοθετικής ρύθμισης ενός

σύγχρονου πλαισίου για τις Λαϊκές Αγορές και θα

ήθελα να καλέσω όλα κόμματα να συμβάλλουν σε

ένα γόνιμο και δημιουργικό διάλογο και προφανώς

και οι ενδιαφερόμενοι, για να μπορέσουμε πραγ-

ματικά να φτιάξουμε ένα σύγχρονο πλαίσιο.

Κεγκέρογλου Βασίλης
Βουλευτής�

Ηρακλείου�

ΠΑΣΟΚ
Ζήτησε να απο-

συρθεί το άρθρο

42 αν δεν γίνουν

βελτιώσεις και να
τεθεί στο πλαίσιο
διαλόγου.
Ως προς την  επο-

πτεία και ως προς

την διαχείριση για

τις Περιφέρειες εκτός Αττικής και Θεσσαλονίκης.

Εξέφρασε την Διαφωνία για τον τρόπο με τον οποίο

ρυθμίζεται το θέμα των Λαϊκών Αγορών.

Για τον τόπο και το ωράριο θα πρέπει να οι Δήμοι
να έχουν τουλάχιστον γνώμη, για την έκδοση θα
πρέπει να είναι στην αρμοδιότητα της περιφέρειας
που ήταν μέχρι τώρα.

Επίσης ανέφερε για την πρόταση που είχε κάνει

για την συγκρότηση επιτροπής διαβούλευσης, ώστε

να ξεκινήσει διάλογος για ένα σύγχρονο θεσμικό

πλαίσιο για τις Λαϊκές Αγορές και έγινε αποδεκτή

από Κυβέρνηση και Αντιπολίτευση.

• Τέλος ανάφερε ότι αν δεν γίνουν οι βελτιώσεις
στο άρθρο 42 και οι αλλαγές, θα πρέπει να απο-
συρθεί, να τεθεί στο πλαίσιο διαλόγου και να συ-

νεχίσει η λειτουργία ως έχει μέχρι σήμερα.

Γκιόκας Ιωάννης
Βουλευτής

Κ.Κ.Ε.
Κύριε πρόεδρε, εί-

μαστε αντίθετοι με

τον τρόπο που γί-

νεται η μεταφορά

των αρμοδιοτήτων

στην Περιφέρεια. 

Συνεχίζοντας πρό-

τεινε οι αρμοδιό-

τητες των Λαϊκών

Αγορών να μετα-

φερθούν στην Περιφέρεια.

Μωραΐτης Θάνος
Βουλευτής

ΠΑΣΟΚ

Τομεάρχης

Ανάπτυξης
Είναι ξεκάθαρο

από πλευράς ΠΑ-

ΣΟΚ ότι:

• Στις Λαϊκές Αγο-

ρές ΑΤΤΙΚΗΣ -

ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ η

Περιφέρεια πρέπει

να διορίζει τον

Πρόεδρο και το Δ.Σ. του Οργανισμού Λαϊκών Αγο-

ρών.

• Στην Περιφέρεια οι Λαϊκές Αγορές όλης της χώρας

εκτός από τη χωροθέτηση που πρέπει οι Δήμοι να

έχουν Αυξημένη Αρμοδιότητα.

• Αυξημένη εκπροσώπηση Παραγωγών - Επαγ-

γελματιών στα Δ.Σ. των Οργανισμών.



 αγωγοί) να βλέπετε όλα τα τελευταία νέα 

      ΣΜΟ ΤΩΝ ΛΑΪΚΩΝ ΑΓΟΡΩΝ ΚΑΙ ΤΗΝ ΑΝΑΓΚΗ

    ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ ΓΙΑ ΕΝΙΑΙΟ ΘΕΣΜΙΚΟ ΠΛΑΙΣΙΟ
Βορίδης Μάκης
Κοινοβουλευτικός�Εκπρόσωπος�Ν.Δ.

Κασσής Μιχάλης
Βουλευτής�

ΠΑΣΟΚ

Είναι εύλογο και

κατανοητό ότι ο

Περιφερειάρχης
πρέπει να ορίζει

και τον Πρόεδρο.
Όσον αφορά την

χωροθέτηση και

ωράριο πρέπει να

έχει λόγο και ο

Δήμος.

Παπαδημούλης Δημήτρης
Κοινοβουλευτικός�Εκπρόσωπος�ΣΥΡΙΖΑ-ΕΚΜ

Xρειάζεται να
έχουμε ένα Σύγ-
χρονο και Λει-
τουργικό Νομο-
θετικό Πλαίσιο
για τις Λαϊκές
Αγορές, το οποίο

θα συνδιαμορφω-

θεί με πρώτη την

ευθύνη της Κυ-

βέρνησης, αλλά

θα πάρουμε και
τη γνώμη των αν-

θρώπων και των φορέων που δουλεύουν στις
Λαϊκές Αγορές και θα συνδράμουν και τα κόμματα
της Αντιπολίτευσης.

Εμείς είμαστε έτοιμοι να συνδράμουμε σ’ αυτό και

είμαστε ήδη σε διάλογο με τους ανθρώπους που

δουλεύουν σ’ αυτό, προκειμένου να μπορέσουμε

να λύσουμε πράγματα που αλλού έχουν ρυθμιστεί

εδώ και δεκαετίες και λειτουργούν επ’ ωφελεία
και του Καταναλωτή και της μείωσης τιμών και
των καλών προϊόντων.

Θα ήθελα να επαναλάβω κάτι που είπα όταν συζη-

τούσαμε το Νομοσχέδιο επί της Αρχής, ότι 

ο ΣΥΡΙΖΑ-ΕΚΜ είναι αντίθετος με τον ορισμό από

τον Υπουργό του Προέδρου του Διοικητικού Συμ-

βουλίου. Νομίζω ότι εάν είμαστε συνεπείς με τις

απόψεις μας περί Εκσυγχρονισμού και Αποκέν-
τρωσης και Απλούστευσης, μαζί με τη Μεταφορά
Αρμοδιότητας πρέπει να πάει και η ευθύνη για
τον Ορισμό του Προέδρου. Επομένως, αν η Με-

ταφορά της Αρμοδιότητας για την εποπτεία πάει

στην Περιφέρεια, πρέπει να πάει και ο ορισμός

του Προέδρου στην Περιφέρεια και όχι στον Υπουρ-

γό. Αυτή είναι η θέση μας. Τέλος επαναλαμβάνω
την έκκληση μας και ζητώ να αποσυρθεί αυτή η
διάταξη, να την μελετήσετε, να ζητήσετε και την
δική μας γνώμη, να ζητήσετε και την γνώμη των
εκπροσώπων των Λαϊκών Αγορών, εκτός αν το

θεωρείτε οικογενειακή σας υπόθεση.

Μουτσινάς Πάρις
Ανεξάρτητος

Βουλευτής�

Μαγνησίας
• Όλα στην Περιφέ-

ρεια
• Δυο εκπρόσωποι

Παραγωγών στο

Δ.Σ. του Οργανι-

σμού.

• Δυο εκπρόσωποι

Επαγγελματιών στον

Οργανισμό.

• ΗΜΕΡΗΣΙΟ ΔΙΚΑΙΩΜΑ ΠΑΡΑΓΩΓΩΝ ΚΑΙ ΕΠΑΓΓΕΛ-

ΜΑΤΙΩΝ ΠΩΛΗΤΩΝ ΑΝΑ ΗΜΕΡΑ ΠΡΟΣΕΛΕΥΣΗΣ.

Νομίζω ότι όλοι αναγνωρίζουμε την Αξία 
των Λαϊκών Αγορών. 
Εγώ, εξακολουθώ πάντως να μην καταλαβαίνω
γιατί ένα πράγμα το οποίο μου φαίνεται αρκετά

απλό, όπως είναι το θέμα της οργάνωσης των

Λαϊκών Αγορών, να χρειάζεται τόσες πολλές

ρυθμίσεις, να χρειάζεται τόσο εκτεταμένες Νο-

μοθετικές Παρεμβάσεις, να χρειάζεται τόση γρα-

φειοκρατία. 

Δεν είναι κάτι τόσο Συγκλονιστικό ώστε να χρει-

αζόμαστε τόμους επί τόμων Νομοθεσίας και άρθρα

επί άρθρων για να κάνουμε μία τέτοια δουλειά.

Θεοπεφτάτου Αφροδίτη
Βουλευτής�

ΣΥΡΙΖΑ-ΕΚΜ
Ως προς το άρθρο

42 σε θέματα Λαϊ-

κών Αγορών προ-

τείνουμε:

• ΟΧΙ στη ΔΙΑΙ-
ΡΕΣΗ ΑΡΜΟΔΙΟ-
ΤΗΤΩΝ μεταξύ 
ΥΠΟΥΡΓΕΙΟΥ
ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ και
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΣ. 

• Ο Περιφερειάρ-
χης να ορίζει το Δ.Σ.  του Οργανισμού.

• Δυο Εκπροσώπους από την Πανελλαδική Ομο-

σπονδία Παραγωγών που εκπροσωπεί 9.500 πα-
ραγωγούς στην Αττική.

• Δύο Εκπρόσωπους από την Πανελλήνια Ομο-

σπονδία Επαγγελματιών που εκπροσωπεί 4.500
επαγγελματίες στην Αττική.

• Είναι θεμιτό, ΟΠΩΣ ΠΛΗΡΩΝΟΥΝ ΟΙ ΠΑΡΑΓΩΓΟΙ
ανά ημέρα προσέλευσης για τα αντα πο δοτικά
τέλη ΕΤΣΙ ΝΑ ΠΛΗΡΩΝΟΥΝ ΚΑΙ ΟΙ ΕΠΑΓΓΕΛ-
ΜΑΤΙΕΣ ΠΩΛΗΤΕΣ αφού υπάρχει ο Mηχανισμός
στον Οργανισμό Λαϊκών Αγορών Αττικής.  

Μακρή Ραχήλ
Βουλευτής�

Ανεξάρτητων

Ελλήνων
Υπενθύμισε στον

Υπουργό , ότι έχει

καταθέσει τροπο-

λογία και αφού συμ-

φωνεί η ΔΗΜ.ΑΡ.

και το ΠΑ.ΣΟ.Κ. να

γίνει αποδεκτή. Με-

ταξύ άλλων η Τρο-

πολογία ζητά να πα-

ραμείνουν δύο (2) Εκπρόσωποι Παραγωγών και δύο

(2) Εκπρόσωποι Επαγγελματιών Πωλητών στο Δ.Σ.του

Ο.Λ.Α. Αττικής καθώς επίσης τον Πρόεδρο και τον Αντι-

πρόεδρο να τον ορίζει ο Περιφερειάρχης.



ΜΕ ΑΠΟΛΥΤΗ ΕΠΙΤΥΧΙΑ ΣΤΕΦΘΗΚΕ ΤΟ ΠΑΝΕΛΛΑΔΙΚΟ 
ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΤΗΝ ΚΥΡΙΑΚΗ 12/5/2013 ΣΤΟ ΞΕΝΟΔΟΧΕΙΟ ΤΙΤΑΝΙΑ

ΨΗΦΙΣΜΑ

3 ΕΝΙΑΙΟ ΘΕΣΜΙΚΟ ΠΛΑΙΣΙΟ ΓΙΑ ΟΛΗ ΤΗ ΧΩΡΑ

3 Στους Οργανισμούς Λαϊκών Αγορών ΑΤΤΙΚΗΣ – ΘΕΣΣΑ-

ΛΟΝΙΚΗΣ, οι Περιφερειάρχες ασκούν την πλήρη Διοικητική

και Οικονομική Εποπτεία στους Οργανισμούς. 

Ο Περιφερειάρχης ορίζει τον Πρόεδρο και το Δ.Σ.

3 ΟΧΙ ΣΤΗ ΔΙΑΙΡΕΣΗ ΑΡΜΟΔΙΟΤΗΤΩΝ των Οργανισμών 

ΟΛΑ ΣΕ ΕΝΑΝ ΦΟΡΕΑ.

3 Η Διοικητική, Οικονομική Εποπτεία και Αδειοδότηση των

Επαγγελματιών Πωλητών καθώς και η τοποθέτηση των Πα-

ραγωγών σε όλη τη Χώρα να ασκείται από τις ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΕΣ.

Οι ΔΗΜΟΙ θα έχουν ΚΑΘΟΡΙΣΤΙΚΗ ΑΡΜΟΔΙΟΤΗΤΑ για τις

οδούς λειτουργίας των Λαϊκών Αγορών καθώς και για τα

Σχετικά Κονδύλια, για την Αποκομιδή των Απορριμμάτων.

3 ΣΤΑ Δ.Σ. των Οργανισμών Λαϊκών Αγορών να παραμείνουν

2 Εκπρόσωποι των Παραγωγών και 2 των Επαγγελματιών.

ΟΧΙ ΣΤΙΣ ΚΥΡΙΑΚΑΤΙΚΕΣ 

ΛΑΪΚΕΣ ΑΓΟΡΕΣ

Παρευρέθησαν τα Προεδρεία των Ομοσπονδιών ΚΡΗΤΗΣ,  ΘΕΣΣΑΛΙΑΣ, 

ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ - ΘΡΑΚΗΣ,  ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ, ΣΤΕΡΕΑΣ ΕΛΛΑΔΟΣ, 

ΔΥΤΙΚΗΣ ΕΛΛΑΔΟΣ, ΑΤΤΙΚΗΣ, ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ

Στο συνέδριο παρευρέθησαν οι βουλευτές του ΣΥΡΙΖΑ Παναγιώτης Κουρουπλής

και Αλέξης Μητρόπουλος, το μέλος της K.E. του ΣΥΡΙΖΑ Διονύσης Τεμπονέρας και

ο Πρόεδρος του Δ.Σ. Ο.Λ.Α. Αττικής Νίκος Αμανατίδης.

Ο Γενικός Γραμματέας της Ομοσπονδίας Χρήστος Δανιήλογλου 

και ο εκπρόσωπος στο Δ.Σ. του Ο.Λ.Α. Αττικής Βασίλης Μπάτρης
Συγκέντρωση και διανομή τροφίμων μπροστά στη Βουλή.


